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朝陽科技大學
097學年度第2學期教學大綱
Course Schedule
	當期課號
	7175
	Course Number
	7175

	授課教師
	黃金德
	instructor
	HUANG,CHIN TEH

	中文課名
	化學講座
	Course Name
	Lecture in Chemistry

	開課單位
	應用化學系碩士班一A
	Department
	

	修習別
	必修
	Required/Elective
	Required

	學分數
	0
	Credits
	0

	課程目標
	為有效運用本系教學資源及提昇研究生之研究水準及對實務界現況之瞭解，並增進學術交流，定期邀請專家學者蒞校作專題演講
	Objectives
	1. The effective use of teaching resources and prompting the research quality of postgraduate students.

2. To understanding practical realm present situation and promotes the academic exchanges.

3. Regularly invited experts and scholars to deliver a keynote speech.



	教材
	以講師的演講用ppt 檔案作為學生的教材

除此之外，也希望同學能提供所查得的參考資料公同儕學習．
	Teaching Materials
	The speakers usually give the power point presentations and the presented materials are collected accordingly for the references at later date.

	成績評量方式
	除此之外，也希望同學能提供所查得的參考資料公同儕學習．

以每次的心得報告及出席率為主，做為評分標準。


	Grading
	The student grades will be based on their attendance and written reports at the end of each presentation.

	教師網頁
	http://www.cyut.edu.tw/~ckjow

	教學內容
	主要是邀請學界及工業界的講師，以演講的方式，傳授講師們的研究及經驗，希望藉此講座課程可以使學生對化學的研究及生涯的歸規劃有更佳的認識．
	Syllabus
	During the term of this course, at least eight speakers from academic and industrial will be invited to give seminars. Students will learn various areas of research in other institutes and the industrial approach in their research and development. As a result, students will have better planning for their career.


尊重智慧財產權，請勿非法影印。

